

Promissory Note	سنــد لامــر
Place :	المكان :
Date :	التاريخ :
Card No. :	رية البطاقة : ———————————————————————————————————
(the Credit Cards)	(البطاقة / البطاقات الائتمانية)
For my use of the Credit Card(s), which has / have been issued to me by CrediMax B.S.C (c). upon my request, I, the undersigned, by virtue of this Promissory Note, hereby irrevocably and unconditionally promise to pay on demand to CrediMax B.S.C (c)., Commercial Registration No. 42787, the sum of Bahraini Dinars (BHD	أنا، الموقع أدناه، ونظير استخدامي لبطاقة / بطاقات الائتمان التي أصدرتها شركة كريدي مكس ش.م.ب (م). بناء على طلبي، أتعهد بموجب سند الأمر، هذا تعهد غير قابل للإلغاء وغير مشروط بأن أدفع مبلغ وقدره دينار بحريني (د.ب) لامر شركة كريدى مكس ش.م.ب (م).، سجل تجاري رقم 42787، عند الطلب.
All payments made under this Promissory Note shall be made in Bahraini Dinars and shall be free and clear of and without any deduction for or on account of any set-off or counterclaim and any taxes, levies, duties, charges or fees of any kind whatsoever.	تكـون جميـع المبالـغ المدفوعـة بموجـب السـند لاّمـر بالدينـار البحرينــي وخاليــة مـن أي خصومات أو مقاصـة أو مطالبـة متقابلـة أو ضرائـب أو رسـوم جمركيــة أو مصاريـف أو أي رســوم أخـرب مــن أي نــوع كانــت.
I hereby waive any procedure, presentment, demand for payment, notice of dishonor, protest and any and all other notices or demands of any kind in connection with the delivery, acceptance, performance, default or enforcement of this Promissory Note, and agree to reimburse CrediMax for all reasonable costs incurred in the collection and enforcement of this Promissory Note, including without limitation reasonable legal fees. This Promissory Note shall be governed by and construed in accordance	واتنازل بموجب هـذا عـن أتي إجراء مقابل تقديـم أو طلب دفع المبلـغ محـل السـند، أو أتي إشعار بعدم الوفاء أو أتي اعتراض وجميع الإشعارات أو المطالبات الاُخرى أياً كانت وذلك فيما يتعلق بتسليم أو قبول أو أداء أو مخالفة أو تنفيذ هذا السند لاُمر، وأوافق على سداد المعقول من التكاليف والمصاريف لشركة كريدي مكس والمتكبدة في تحصيـل المبالـغ وتنفيـذ هـذا السـند لاُمـر والتـي تشـمل دون حصـر مـا هـو معقـول مـن الرسـوم القانونيـة.
with the law of the Kingdom of Bahrain, and the courts of the Kingdom of Bahrain shall have exclusive jurisdiction over any dispute or claim arising out of or in connection with this Promissory Note. However, I acknowledge that nothing in this Promissory Note shall prevent CrediMax from enforcing any judgment against any moneys or assets held by me in any other country or jurisdiction.	يخضع السند لامر ويفسر وفقاً لقوانين مملكة البحرين ويكون لمحاكم مملكة البحرين الاختصاص الحصري لاي نزاع أو مطالبة ناشئة عن أو فيما يتعلق بالسند لامر. ومع ذلك، أقر بأن ليس هنالك ما يمنع شركة كريدي مكس بموجب السند لامر هذا من تنفيذ أبي حكم صادر في مواجهتي ضد أي من الاموال أو الاصول التي املكها أنا في أبي دولة أو ولاية أخرى.
Personal Card	بطاقة الأفراد
Name :	الاسم :
CPR No. :	رقم الهوية :
I confirm that the information herein is correct and valid at the time of submission. I acknowledge that I have read the abovementioned guide and fully understood the purposes for which CrediMax collects, processes and retains my information. I provide consent to CrediMax to collect, retain, process, and transfer this information for service provisioning, record keeping, and compliance purposes.	أقر بأن المعلومات الواردة هنا صحيحة وسارية في وقت تقديم الطلب. كما أقر بأنني قرأت الإرشادات أعلاه، وفهمت الغرض من قيام كريدي مكس بجمع بياناتي والتعامل معها والاحتفاظ بها. وأوافق على قيام كريدي مكس بجمع هذه المعلومات والاحتفاظ بها والتعامل معها وتحويلها بغرض تقديم الخدمة، والاحتفاظ بالسجلات، ولاغراض الامتثال.
Signature :	التوقيع :
Corporate Card	بطاقة الشركات
Name :	الاسم :
CR Number :	رقم السجل التجاري :
Signatory Name :	اسم المخول بالتوقيع :
Signatory Capacity :	صفة المخول بالتوقيع :
Signatory ID Card Number :	رقم بطاقة هوية المخول بالتوقيع :
I confirm that the information herein is correct and valid at the time of submission. I acknowledge that I have read the abovementioned guide and fully understood the purposes for which CrediMax collects, processes and retains my information. I provide consent to CrediMax to collect, retain, process, and transfer this information for service provisioning, record keeping, and compliance purposes.	ر و و و و و و و وقت تقديم الطلب. كما أقر بأنني قراب المعلومات الواردة هنا صحيحة وسارية في وقت تقديم الطلب. كما أقر بأنني قرأت الإرشادات أعلاه، وفهمت الغرض من قيام كريدي مكس بجمع بياناتي والتعامل معها والاحتفاظ بها. وأوافق على قيام كريدي مكس بجمع هذه المعلومات والاحتفاظ بالسجلات، والاحتفاظ بالسجلات، ولاغراض الامتثال.
Signature :	: عبقوتا